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Bestyrelsen håber alle har haft en god sommer.

Lejerforeningen har købt 10 klapborde, så vi til fremtidige fester ikke behøver
tage private borde med.
Afdelingen har bestilt et stort telt, der bliver leveret i løbet af efteråret.

Der var afsat kr. 400.000,- til overkørsler. Det har vist sig at overkørslerne
ligger på Brøndby Kommunes matrikel. Det betyder ifølge Brøndby Kommunes
vejingeniører, at det er Brøndby Kommune, der som vejejer har
vedligeholdelsespligten. 

Gildhøj er lidt bagefter med den opsparing, som Organisationsbestyrelsen/ 
Kommunalbestyrelsen har besluttet, at de enkelte afdelinger skal have i 
henlæggelser. Derfor vil de fleste af pengene blive overført til henlæggelser.

Petanquebanen trænger til renovering. Der er afsat penge til renoveringen i
22/23. Den renovering har bestyrelsen besluttet at fremrykke til i år.

Bestyrelsen vil sammen med Varmemester og Driftchef lave ”Markvandring,”
hvor vi kigger på bygningstilstand mv. Det bliver sandsynligvis i uge 39, men
den endelige dato er ikke fastlagt.

Bestyrelsen har kontaktet TDC. Der er pt. ikke projekteret fibernet til vores
matrikel. På næste bestyrelsesmøde får vi besøg af en repræsentant fra Aarhus
bolignet. Her hører i forhåbentligt noget om priser og betingelser for at få
fibernet. En beslutning om dette skal dog ske på et Afdelingsmøde.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
Lejerbo afd. 90, Gildhøj

Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet i august 2020 er nu lagt på
hjemmesiden: https://afd90-0.lejerbo.dk/moeder


